
Dagsorden bestyrelsesmøde D. 09. sep. Kl. 10. 

Deltagere: Line, Christina, Peter, Karin og Sofie 

Bestyrelsen: 

- Line stopper som formand ved næste generalforsamling og Christina stopper ligeledes som 

næstformand. I nyhedsbrev beder Line folk om at overveje at stille op.  

Kassér: 

- Vi holder budgettet.  

- Der sendes haveleje ud på mail fra nu af, undtagen til de to haver der ikke har mailadresse  

Strøm: 

- Der er gravet op igen, pga. en smule småfejl der skal rettes op efter den kortere periode efter 

opstart. Det burde kører fint nu. Bestyrelsen vurderer, at det er gået ret fint med strøm projektet 

generelt. Hvis nye skal have strøm, skal der kontaktes en elektriker og så kører det derfra. 

Hjemmeside er opdateret så folk kan finde nødvendig info der.  

Nye vurderingsregler: 

- Vurderingen er gået over til Ringsted, så Ringsted vurderer for Ringsted. Det koster 1600 kr. 

kontant. Der kommer et vurderingshold ud og vurderer. Der skal fortsat henvendes til os  når man 

vil sælge. Skemaet sendes til vurderingsteamet efterfølgende.  

- Interne fra kolonien har første ret til salg. 

- Ventelisten kommer efterfølgende. 

- Der lukkes for salg 15. oktober samtidig med vurderingerne. 

Skraldeordning: 

- Der lukkes for containeren 1.november i hver sæson.  

Have nummer ved indgangen: 

- Peter skriver 51 ved indgangen på de hvide sten. 

Fælleshus: 

- Vi har ikke nået at se mere på huset pga. strømprojekt, manglende kasserer mv. Det er blevet 

undersøgt, hvordan loftet har det, det er ikke ved at falde ned, det har sat sig. 

- Bestyrelsen henstiller til, at der bliver udarbejdet en arbejdsgruppe der tager sig af fælleshusets 

fremtid eller alternativer, til kommende generalforsamling. 

- Vi ønsker at få udarbejdet en liste over, hvad der skal laves hvornår og hvorledes for fremtidig 

vedligeholdelse mv. 

- Der er mange beslutninger og mange meninger om hvad, hvor og hvordan med fælleshuset, derfor 

er det vigtigt at få lavet et udvalg der kan gå ind i problematikken og holde alle ideer, mm op mod 

hinanden. Et nyt punkt er at der lugter af skimmelsvamp på kontoret. 

- Der er klager fra naboer mv. vedrørende udlejning af fælleshuset, samt at det er et stort arbjede for 

både husudvalg og bestyrelse at holde udlejningen kørende.Vi drøfter, hvorvidt det skal være 

muligt at stoppe med at udleje huset til andre udenfor haveforeningen, samt hvordan vi kan gøre 

det mere simpelt og mindske arbejdsbyrden. 



- Vi har drøftet af husudvalget skal have mindre opgaver mv. til næste møde inviteres husudvalget, 

så vi kan lave en god arbejdsgang og fordeling. 

Arbejdsdagene: 

- Når folk kommer til arbejdsdag og har byttet skal de fortælle hvilket nummer de har byttet med.  

- Det har gået godt med arbejdsdagene generelt. 

Afslutningshygge:  

- Der bliver ikke afholdt en afslutningsfest i år. Vi inviterer til kaffe, sodavand, øl mv.  d 14.10. 

Næste bestyrelsesmøde er d 9.10 kl 10 

 

 


